
Onlines generalforsamling referat
26.02.2024

Referenter Tidspunkt

Brage Baugerød og Ida Matre 16.30 - 17.30

Carolina Gunnesdal og Frederik Andreas
Brunvoll Farstad

17.30 - 18:30.

Erik David Thiis-Evensen og Carolina
Gunnesdal

18:30 - 19:30

Sebastian Hegreberg og Hanne Sofie
Haugland

19:30 - 20:30

Hanna Vestvik og Johanna Wilmers 20.30 - 21:30

Ida Tandberg og Sara Seeberg 21:30 - 22:30

22.30 - 23.30

23:30 - 00:30

I = Innlegg

R = Replikk

SR = Svarreplikk

S = Svar

! = Saksopplysning

Q = Spørsmål



___________________ ___________________
Trondheim, 09.03.2024 Trondheim, 11.03.2024

Carolina Gunnesdal, Avtroppende leder Brage Baugerød, Nestleder



Administrativt

[16:32] Velkommen v/leder

Carolina ønsker velkommen.

[16:34] Valg av ordstyrer
Foreslår Jon-Emil og Emma.
Godkjent ved akklamasjon.

[16:36] Valg av referenter
Foreslår Carolina Gunnesdal, Ida Matre, Johanna Wilmers, Frederik Farstad, Brage
Baugerød, Erik David Thiis-Evensen, Hanne Sofie Haugland, Sebastian Hegreberg, Hanna
Vestvik, Ida Tandberg og Sara Seeberg.

Godkjent ved akklamasjon

[16:37] Valg av tellekorps
Foreslår Hanna Lunne og Mats Jun Larsen.

Godkjent ved akklamasjon.

[16:38] Gjennomgang av tegnsetting
Ordstyrer går igjennom tegnsetting.

[16:39] Godkjenning av forretningsorden
Godkjennes ved akklamasjon.

[16:40] Godkjenning av stemmeberettigede
De som kommer senere er: Robin Lund Sadun, Anders Robstad, Frederik Farstad, Thea
Kvinnegard, Live Stamnes Dyrland, Lana Lacken, Magnus Ouren, Victoria Kallerud, Lotte
Noren, Andrine Heggelund og Njål Sørland.

Godkjennes ved akklamasjon

Folk registrerer seg i stemmesystemet.



[16:56] Godkjenning av dagsorden
Godkjent ved akklamasjon.

[16:57] Godkjenning av referat fra 16. Oktober 2024
Godkjent ved akklamasjon.

[16:57] Godkjenning av innkalling
Godkjent ved akklamasjon.

[16:57] Godkjenning av saksliste
Godkjent ved akklamasjon.

[16:58] Godkjenning av protokollunderskrivere
Brage Baugerød og Carolina Gunnesdal melder seg.

Godkjent ved akklamasjon.



Halvårsberetning for Online og samarbeidspartnere

[16:59] Online IL
Arrangert:

● Gokart
● Padel x2
● Cageball
● Buldring
● Padelturnering

Vi har oppdatert retningslinjene våre

Miljøtiltak:

● Begynt å spille padel på Fossegrenda, kortere å reise for de fleste

[17:00] Applikasjonskomiteen
Online app er klar for launch

● Vi har tatt over og startet på autobank
● Vi har hatt suppleringsopptak
● Vi har oppdatert retningslinjene våre

Miljøtiltak:

● Vi henter pizza selv på arbeidsdager

[17:00] Trivselskomiteen
Arrangert:

● Lunsj lounge annenhver uke
● Vaffelsteking 2-3 ganger i semesteret
● Julegrøt
● Julekino
● Strikk og drikk
● Vors før arrkom arrangementer
● Brettspillkveld
● Self care monday
● Valentines og blinddates
● Beeriokart
● En aften med nye venner



Sett på tiltak og en ordning for å minske svinn i kiosken

Oppdatert retningslinjene

Miljøtiltak:

● Gjenbruker poser ved innkjøp til lunsj lounge

[17:01] Bank- og økonomikomiteen
● Har laget nytt budsjett for 2024
● har revidert ferdig 2023
● har kuttet budsjettet for 2024 to ganger
● Har presentert budsjett på økonomi og vedtekts kveld og på genvors
● Har revidert abakus
● har regnskapsført for 2023
● har oppdatert vedtektene
● tatt i mot 5 nye medlemmer

miljøtiltak: gått å hentet pizza til arbeids kvelder

[17:01] Drifts- og utviklingskomiteen
● Det nye vinstraffsystemet er nå i produksjon på https://vinstraff.no
● Den nye versjonen av interesseskjemaet for bedrifter er i produksjon
● Vi har shippet et par QOL fixes til OW4
● Vi har begynt å jobbe med felles autentisering ved Auth0
● Hatt workshop med bedkom om nye OW
● Vi har åpnet 259 nye siden siste genfors
● Vi har åpnet 103 + 8 + 26 + 83 + 7 = 227 pull requests siden siste genfors
● Vi har migrert alt av on-premise til Cloud
● Grades.no har blitt flyttet til Amazon Web Services

[17:02] Bedriftskomiteen
● Skrevet under ny Hovedsamarbeidsavtale med Bekk
● Planlagt og gjennomført 8 bedriftsarrangementer
● Støttet KiD under kid-konferansen
● Startet bookingrunden for arrangementer neste semester
● Lagt ut 29 stillingsannonser (sist telt: 06.02)
● Gjennomført fellesmøte med fagkom
● Gjennomført produkt-workshop og workshop med Dotkom
● Hatt møter med linjesamarbeidet
● Representert Online på FIF-møte
● Startet planlegging av ITEX

https://vinstraff.no/
http://grades.no/


● Hatt markedsundersøkelse
● Sendt ut semesterundersøkelse

Miljøtiltak: Bestilte ikke busser til bedcrawl

[17:03] Fag- og kurskomiteen
● Planlagt og gjennomført 6 bedriftsarrangementer og et ikke-bedriftskurs
● Planlagt og gjennomført TechTalks
● Planlagt og gjennomført 3 eksamensforelesinger i samarbeid med Abakus
● Gjennomført fellesmøte med bedkom
● Representert Online på FIF-møte
● Startet planlegging av Oslo tur i samarbeid med bedkom

Miljøtiltak: Booket kurs med flere bedrifter som har kontorer i Trondheim, på denne måten slipper

bedriftene å sende opp representanter med fly.

[17:04] Females in IT
Arrangert:

● Eksamenslesning
● Damene på DT
● Bekk x Feminit med Bedkom
● Kafeonsdag

Oppdatert retningslinjer

Planlagt 7 arrangement denne våren

Miljøtiltak

● Mindre plakater

[17:04] Profil- og aviskomiteen
● 21 aktive medlemmer i Prokom
● Startet med TikTok som promoteringverktøy
● Gitt ut to utgaver av offline
● Gått til anskaffelse av videoredigerings programvare
● Laget Bonger/Banner/Plakater for 28 bestillinger
● Oppdaterte retningslinjer
● Tatt bilder til årboka

Miljøtiltak:

● Årbok blir forhåndsbestillingsvare



● Større fokus på SoMe promotering enn fysisk materiell som plakater
● Undersøker mulighetene for resirkulerbart materiale på neste merch som slippes

[17:05] Backlog
● Arrangert lederkurs for HS og komiteledere
● Arrangert hundekos i eksamensperioden
● Fått på plass retningslinjer og funnet ut hvem vi er og hva vi vil gjøre
● Startet podcast igjen
● Organisasjonsstruktur:

○ Ser på hvordan endringene ved høstens generalforsamling fungerer
○ Kommer med forslag på vedtektsendring rundt splittelse av valg i styret

● Ser på oppstart av nye prosjekter
● Bestemt oss for å ha opptak på vårsemesteret fast og ikke være med i hovedkomiteopptaket
● Tatt opp 5 nye medlemmer ved vårens opptak

Miljøtiltak:

● Ikke arrangert så mye og ikke kjøpt inn noe unødvendig:)

[17:05] Ekskursjonskomiteen 2024
● Ferdigstilt planlegging av turen
● Gjennomført Tech Talks 2024 sammen med Fagkom
● Planlagt siste dugnader før turen
● Gjort klart opptak for ekskom 2025
● Vi har oppdatert retningslinjene våre
● Deltatt i planleggingen av finansieringen av framtidige ekskursjoner.

Miljøtiltak:

● Reiser innen Europa

[17:06] Hovedstyret
Generelt:

● Gjennomført GenVORS.
● Delt ut lang og tro på julebord
● Delt ut særskilt utmerkelse x 5
● Vært med i utformingen av kommunikasjons flyten i Online etter

organisasjonsstrukturendringen.
● Deltatt på ledelseskurs sammen med Backlog og Støttehjulet
● Tatt opp velkom 24
● Hatt to stormøter med ledelsen i Online

Samarbeid med andre:



● Deltatt på møter med IE og IDI
● Deltatt på FIF-møte her i Trondheim
● Deltatt på linjeledermøter hver måned
● Leder og Nestleder har tatt på seg evakuerings ansvar på A4 fra IDI
● Har skrevet kontrakt for gjennomføring av En psykt vanlig uke 2024

Studentpolitisk:

● Har startet å se på muligheten for eget kontor til dotkom

Sosialt og kos:

● Laget julekalender og julekort
● Representert Online på diverse jubileum, revyer og gallaer.
● Hatt K2K med ledelsen i Abakus og Tihlde

[17:07] Arrangementskomiteen
Arrangert:

● Quiz
● Pirbadet
● Julebord
● Badstue på HAVET
● Eksamensfest for 1.klasse
● Åre
● Rave
● Hybel til hybel
● Quiz

Oppdatert retningslinjene våre

Miljøtiltak:

● Mer bruk av kollektiv trafikk til og fra arrangementer
● Pante og resirkulere etter arrangementer
● Mindre fysiske plakater

[17:07] Debug
● Arrangerte perling + kake på kontoret
● Tar opp flere medlemmer fortløpende nå

http://1.klasse/


[17:08] Casual Gaming
● Avholdt et fåtall spillkvelder på Gløshaugen.
● Ikke avholdt StudLAN.
● Avholdt TrøndeLAN i Utleirahallen (oktober). Sterk nedgang i deltakertall, som reflektert i

regnskapet.
● Utlånt utstyr til Online, Abakus og BuvikLAN.

[17:08] Output
Bandet består i dag av 8 aktive medlemmer. Vi har hatt en litt rolig og stille høst, men spilte på

immball sist semester. Vi har tatt opp tråden igjen, og skal spille på både catch-idi og battles of bands

i nær fremtid. Vi har akkurat kjøpt oss en brukt bass, som vi gleder oss å få brukt på ulike

arrangementer.

[17:08] Realfagskjelleren
● Fler LED-lys i stua (går rundt hele taket)
● Fått Ramp Ale på tap
● Brooklyn lager i glass
● Innført nye drinker (banana splits, feminIT)
● Nye priser, nytt barkart
● Ridderordningen er i gang, riddere blir nominert iløpet av semesteret

Et par tilbakemeldinger til online:

● Alt for få folk fra online på kjellern
● Dårligste oppmøte av alle linjeforeningene hver fredag
● Må fikses!!
● Kjøper ikke inn engangs kopper/tallerkener til kontoret
● Tar vare på rester som kan brukes på neste lunsj lounge

[17:09] Datakameratene FK
● 11'er har deltatt på cageball-turnering
● 7'er skal delta på innecup til helgen (23-24 februar)
● Vi arrangerte lagfest på LaBamba 1. februar
● 11'er hadde en lagfest i slutten av 2023
● 7'er tenker å arrangere, ila våren, en lagfest for de som spiller på 7'er-laget
● 7'er ligger på delt 1.plass (med 1 kamp mer spilt). Sesongen starter igjen i april.
● 11'er er på 1.plass i avdeling A. Som vil si A-sluttspill til våren
● Vi har gitt medlemmene av Datakameratene muligheten til å kjøpe overtrekk (blir bestilt

25.02)
● Fellestreninger starter opp igjen i april (tror jeg. Det er kortere sesong på våren grunnet

været)

http://1.plass/
http://1.plass/


● 7'er-treninger starter opp igjen så kjapt Eberg kunstgress er spillbar
● Blir muligens arrangert noe futsal-trening før det er mulig å spille ute. (Vi arrangerte

futsal-treninger i november/desember)

Regnskap

[17:10] Gjennomgang av regnskap 2023 v/ Johanna Wilmers
Johanna og Brinje går igjennom regnskapet for 2023

Prøvevotering

[17:28] Gjennomgang av stemmesystem
Utgår kanskje

[17:28] Prøvevotering gjennomføres

Saksforslag

De to første sakene blir lagt frem samtidig. Deretter kjører vi spørsmål og diskusjon på
begge sakene før vi stemmer. Når vi stemmer blir det først avstemning for sak 1. Om Sak 1
går gjennom blir det ikke avstemning på sak 2.

[17:31] Saksforslag 01: Stenge kiosken v. Johanna Wilmers og Ida Matre

Bakgrunn:
Kiosken har gått ca. 55 000 kr i minus forrige semester. Dette er mye penger for Online.
Online må dekke dette svinnet og ha da mindre penger til komiteene. For å sette dette i
perspektiv så er budsjettet til alle arrangementene til trikom i 2023 80 000 kr. Summen vi
prøver å spare hvert år til jubkom er 50 000. Hvis 50 000 går tapt hvert år kan tapet tilsvare
et helt jubileum.

Forslag:
Vi foreslår å stenge kiosken, slik at det ikke blir noen kiosk på kontoret.

Spørsmål:
- Q: Diskuterer vi en og en sak eller diskuterer vi begge for så å stemme?

- S: Vi legger frem begge sakene først, så diskuterer vi



- Q: Hva kjøpte dere inn for før?
- S: 250k, så det er en ganske stor forskjell.

- Q: Hvor ofte kjøres det en innkjøpsrunde?
- S: Det varierer litt, men ca 3-4 ganger i semesteret. Vi handler inn når vi

merker at det går tomt, så det varierer når kiosken går tom.
- Q: Har dere funnet hvor mye som er tyveri, ting som er gått ut på dato osv. av

svinnet? Vet dere hva som bidrar til det største svinnet?
- S: Prosent messig er det ca 3% på grunn av utløps dato, resten er egentlig

mørketall. Så vi vet ikke om resten er pga svin tyveri.
- Q: Skal kontoret være stengt utenfor tidsrommet 10-16?

- S: Vi tenker å lukke døra. Alle i Online vil ha tilgang til å lukke opp døra med
kortet. Veldig viktig at alle lukker døra etter seg utenom tidspunktet kontoret
skal være oppe.

- Q: Hva slags oversikt har dere over tingene som blir kjøpt inn nå?
- S: Ikke mye, vi har per dags dato kvitteringen for når vi kjøper inn og bare sett

på hva som ligger i boden. Nå har vi telt over og har oversikt over hva som er
der nå.

- Q: Betyr det at dere ikke justerer prisene ut fra butikkprisene?
- S: Vi har vært dårlige på å oppdatere dem, vi har ikke følgt nøye nok med på

om storcash har oppdatert prisene.
- SR: Det har også gått litt i tap i erfaringsoverføringen innad i trikom.

- Q: Hvis svinnet går over 10%, vil dere stenge kiosken?
- S: Ja

- Q: Når vil det skje?
- S: Vi tar svinnet på kalender år basis, så mest sannsynlig ved årskiftet.

- Q: Hvor mye mindre svinn tenker vi det kommer at det kommer til å være?
- S:Vi håper jo at siden det blir tatt opp her at det blir mer fokus på at folk gjør

opp for seg mer frem over
- Q: Dere har sagt at dere skal kjøpe inn til 75 000 kr hvert år. Hva hvis dere går 6000 i

svinn første innkjøpsrunde?
- S: Nei, da vil den stenge. Tallet er til for å vise, men det er prosenten som

bestemmer.
- Q: Er det mulig å sjekke flere ganger enn én gang i året?

- S: Løpende innkjøp, nesten helt umulig å vite. Blir fort etter skjønn avhengig
av hvordan kiosken ligger an.

- Q: Dere nevner at 3% av maten går ut på dato, finnes det rutiner på at det er de
eldste varene som blir satt frem på kontoret?

- S: Vi prøver det da vi handler inn, å sette varene med lengst holdbarhet
bakerst. Ikke sikkert det blir helt perfekt når det ryddes inn i boden. Men nå
som vi skal handle inn mindre blir det enklere for oss å følge med på det.

- Q: Dere skal kjøpe inn for mye mindre, og handler når det går tomt. Hvordan skal
dere planlegge at dere ikke bruker opp budsjettet på en gang?

- S: Det kommer til å bli mer sporadisk innkjøpsrunder og venter med å kjøpe
inn til det blir tommere. Kiosken kommer nok til å stå tomt litt lengre.

- Q: Abakus, de har tidy pay og stengt kiosken. Og vi har vurderer nå det samme.
Tihlde har gått bort fra tidy pay og begynt å bruke iZettle. Har dere sett på noen
alternativ betalingsløsning?



- S: Har begynt å se på det nå, blant annet iZettle. Venter med å integrere det
til etter denne saken har blitt avklart.

- Q: Hvilke tiltak har dere allerede gjort for å minimere svinn?
- S: Hang opp en plakat som viste hvor stort svinn. Gardiner i kiosken når

nibble er nede. Gikk over til Vipps slik at folk fra andre linjeforeninger har
muligheten til å betale i kiosken vår.

Debatt:
- I: Enig at vi må minske svinnet. Synes det er bra at trikom har andre tiltak. Burde ha

kommet tidligere, men bedre at det blir gjort nå enn aldri.
- I: Det er bra at dette tas opp og det er litt flaut at det er så mye svinn. Ting kan skje

feil, men det handler mye om hva folk forventer og tar til seg goder. Folk må gå litt i
seg selv.

- I: Litt redd for at det er en kultur om at det er greit å stjele i kiosken og at disse
tiltakene da kanskje ikke kan hjelpe så veldig mye på svinnet. Dette har gått gjennom
flere år. Enig med at mange av tiltakene her ser bra ut, men jeg er litt usikker på i
hvor stor grad det kommer til å hjelpe. 10% svinn er fortsatt ganske mye.

- SR: Mye av svinnet skyldes ikke tyveri det er fordi trikom har oppdatert
prisene.

- Q: Har dere et tall på hvor mye det er som har blitt svinnet pga dette?
- S: Ingen konkrete tall på det.
- R: Jeg tror også at den kulturen du snakket om kommer til å bli jevnet ut litt

mer nå siden det blir tatt opp på generalforsamling. Det at det blir tatt opp her
kan nok rette fokus på hvor ille det faktisk er.

- I: Til informasjon gikk kiosken i null til og med sommeren. Alt dette svinnet er fra
starten av høsten.

- I: Jeg syntes det er et veldig stort problem at dette har skjedd i så mange år. Vi kan
se data fra 2018 og det er like mye svinn. Bare de siste årene at vi har handlet inn så
mye, men samme data. Vi har også prøvd kontorvakter, noe som ikke har funket. Vi
risikerer at disse tiltakene ikke funker. Jeg tror at vi ikke har råd til dette i denne
økonomien.

- Q: Gikk kiosken til null på sommeren? men har gått i svinn siden sommeren?
- S: I fiken kan man sjekke år for år. Hvert kalenderår har det vært mye svinn

bortsett fra i korona-årene. Man kan også sjekke hvert halvår. I januar-juni var
vi så og si null. Handler også litt på når man ser på det. F.eks. hvis man
kjøper inn i januar og sjekker da, så ligger man plutselig veldig i minus.

- I: Om kiosken blir stengt mister kontoret en stor verdi og en stor del av online
- R: Ingen som har lyst til ikke å ha kiosk, men alternativet er at vi mister et

jubileum. Pengene har ganske mye å si.
- R: Er enig med det Markus sier har, viktigere at vi bruker så mye penger på

kiosken. Det er mye mer viktig enn en fest for 30 stk. Kiosken er for alle.
- I: Synes det er et privilegium å ha kiosk. Kiosken har ikke vært stengt veldig lenge,

og føler den burde være stengt litt lengre slik at vi får tid til å finne gode tiltak.
Pengene vi sparer på å ha kiosken stengt kan vi bruke på andre koselige ting på
kontoret.

- I: Jeg synes det er veldig dumt at paninien ligger inne med feil pris når den har økt så
mye, hvis den har økt fra 39 til 50kr.



- I: Jeg er i utgangspunktet for å stenge kiosken, men jeg mener trikom har lagt det
fram godt. Hvis man finner gode tiltak som alle er enige i kan man fremme det i en ny
generalforsamling og åpne kiosken på nytt.

- I: Problemet med å stenge kiosken nå er at vi ikke får se effekten av tiltakene. Vi må
jo prøve dem for å se om det funker.

- I: Jeg tror viktige aspekter å få fram her er at dette er penger vi ikke vet hvor er.
Veldig skummelt å ikke vite hvor pengene er blitt av. Her er det 50 000 kr som folk
kan ha stjålet. Kan ikke sammenligne det med fest og bruke 50 000 kroner på noe
annet.

- I: Jeg føler vi er i en situasjon hvor vi har to drastiske tiltak, hvor den ene innebærer
f.eks. stenging av kontoret, osv. Begge forslagene har noe for seg om at man skal
stenge kiosken.

- R: Det er ikke blitt sagt noe om at man skal stenge kontoret i forslag 2.
- Q: Har trikom vurdert å øke salgspris mer enn innkjøpspris?
- !: Det er ikke lov. For da må man betale MVA på det.
- I: Jeg synes det er gøy og bra å se at trikom har jobbet bra med dette. Vil oppfordre å

tenke på det og komme med flere konkrete forslag i en senere setting. Fortsett den
gode jobben uansett hva som stemmes på.

- I: Jeg synes trikom sitt forslag er mye bedre enn det som ble presentert på
genVORS. Men jeg føler fortsatt at det blir feil å akseptere svinnet på 10%.

- R: Det er ikke riktig å si at det er budsjettert til å ha 10%, vi skal ha 0%.
- SR: Jeg vil bare få frem at folk her ikke må få for seg at 8% svinn er

akseptabelt.
- I: Jeg synes det er bra tiltak, men sliter med å se at alle blir gjennomført når dere sier

det har vært dårlig erfaringsoverføring tidligere. Usikker på om det er gjennomførbart.
- I: Synes det hadde vært mer informativt hvis trikom hadde hatt mindre mørketall.

Klarer ikke å kjenne folk som stjeler. Ønsker en dypere analyse. Føler kanskje ikke
man får dette hvis man stenger kiosken.

- R: Det er jo det forslaget handler om for å få en bedre oversikt over å finne ut
hvor mørketallene kommer fra. Men vi får ikke mulighet til å finne ut av før vi
har prøvd.

- SR: Jeg er enig at det er helt umulig å se. Også vanskelig å finne ut av.
Avhengig av at trikom fører varene sine mye bedre enn tidligere.

- I: Jeg syns det er rart å ha mentaliteten om at vi lar kiosken stå åpen for å se om
tiltakene funker, for å risikere å miste 50k mer.

- R: Hvis det holdes åpent blir det maks 7500 som svinnes. Vi risikerer å tape
dette for å kunne finne ut hva som faktisk skjer så vi kan prøve å løse
problemet.

- SR: Maks 7500 forutsetter at man skal kjøpe inn for 75 000, som kan bli til
15k????

Votering: Saken falt

[17:35] Saksforslag 02: (Faller dersom sak 1 går gjennom): Tiltak for å
minske svinn i kiosken v. Ida Tandberg og Birk Fjeldsgård Steinsholt



Bakgrunn:
Det har vært mye svinn i kiosken. Svinnet kommer trolig av flere forskjellige årsaker. Derfor
vil vi prøve å stramme inn på flere punkter i håp om å minske svinnet. Kiosken er en stor del
av både kontoret og Onlines kultur, det er et møtepunkt, gir motivasjon gjennom
skolehverdagen og har snacks og drikke til studentvennlige priser. Derfor ønsker vi å holde
den åpen.

Forslag:
Trikom har en visjon om at kiosken skal gå i null og vil derfor sette inn ulike tiltak for å oppnå
dette. Vi planlegger å handle inn for maks 75 000 kr hvert semester. Dersom svinnet øker
over 7500kr (10%), vil kiosken stenge. Dette tilsvarer 75% av hva vi har budsjettert til kaffe
og te per semester (10 000kr).

Tiltak

Tiltak mot tyveri:
● Innskrenking av bodtilgang
● Døren til kontoret skal kun være åpen i tidsrommet 10.00-16.00
● Ønsker en pipelyd i kiosken, for å bekrefte at kjøpet har gått igjennom. Hørt med

appkom om dette er noe de kan fikse, virker positive
● Tiltak for strengere rutiner innad i Trikom
● Innkjøpsansvarlig oppdaterer priser løpende ift. innkjøpspris
● Gjennomgang av salg og evt. svinn før hver innkjøpsrunde
● Føre aktiv varetelling

Tiltak mot matsvinn
● Gjennomføre jevnlige interesseundersøkelser for varer
● Lavere innkjøpsmengde varer
● Begrense utvalg av varer til kun det vi ser på som lav svinnrisiko
● Selge varer for halv pris når de utgår på holdbarhetsdato (best før), men fortsatt er

presentable

Varer vi skal ha:
● Powerking
● Monster white
● Pepsi max
● Kinder maxi
● Twix
● Sjokolademuffins
● Mama nudler
● Toro bolognese

Spørsmål og debatt:
Se sak 01

Votering: Vedtatt



[18:23] Vi kjører pause i 30min.

[18:58] Saksforslag 03: Overføre midler til Fondet v/ Hovedstyret

Bakgrunn:
Online gikk mye i pluss i fjor, så vi ønsker å sette av til sparing. Samtidig vil vi beholde
likviditeten i linjeforeningen.

Forslag:
Hovedstyret ønsker å overføre 150 000 kr til Onlines Fond.

Spørsmål:

- Q: Hvor mye overfører vi vanligvis til fondet?
- S: Det spørs hvor mye vi er i pluss. I fjor overførte vi ingenting. Året før der,

200 000.
- Q: Hva skjer hvis forslaget ikke går gjennom?

- S: Da blir de stående på konto. De blir ikke budsjettert, men står der som
likviditet.

- Q: Hvordan kom dere fram til denne summen
- S: Vi så på hvor mye vi gikk i overskudd også så vi på underskudd, også ville

vi ha en del penger på konto.
- Q: Hva skal til for å hente penger ut igjen?

- S: Da må man søke fondsstyret
- Q: Er det en grunn til å ikke sette over penger?

- S: Jeg synes ikke det :)
- Q: Hva skjedde med surfeturen?

- S: Turen skjedde på våren (2023) men ble betalt i slutten av 2022 før
årsskiftet. Havnet derfor på feil år.

- SR: Fiken lot deg ikke endre år tidligere
- Q: Hvilke fond investerer Online i?

- S: Nordnet global, og en del andre indeksfond
- Q: Hvordan får vi tak i summen som ligger inne på Online sin konto?

- S: Det vi har på konto står der, og budsjettet forteller hvor mye man har lov til
å bruke. Alle pengene kommer inn på fakturakonto, og fordeles videre til
komiteene. Greit å ha likviditet så man ikke må vente til penger fra bedpres
kommer inn på konto.

Debatt:
- I: Jeg synes det er et ekstremt bra forslag. Det er en trygghet når vi er en så stor

bedrift med store fakturaer, at vi slipper å vente på å betale regner fordi vi venter på
inntekter.

Votering: vedtatt



Vedtektsforslag

[19:08] Vedtektsforslag 01: Fjerne permittering av økonomiansvarlig v.
Johanna Wilmers
Bakgrunn:
Som økonomiansvarlig må man sitte i bankom. Ut i fra denne vedtekten er det teknisk sett
ikke lov. Vi ønsker å endre denne vedtekten for å tydeliggjøre at Økonomiansvarlig skal
være medlem i bankom.

Forslag:
Gammelt
§ 4.1.3 Krav til kandidater

Kandidater til Hovedstyret må ha innehatt et verv i en av komiteene i linjeforeningen i minst
ett (1) semester. Om en kandidat ikke har innehatt et verv i en komité, må kandidaten
foreslås av valgkomiteen. Dersom en kandidat blir tatt opp til Hovedstyret, må de permitteres
fra alle eventuelle verv i Onlines komiteer, nodekomiteer og Debug, og kan ikke inneha disse
vervene så lenge de sitter i styret.

Nytt
§ 4.1.3 Krav til kandidater

Kandidater til Hovedstyret må ha innehatt et verv i en av komiteene i linjeforeningen i minst
ett (1) semester. Om en kandidat ikke har innehatt et verv i en komité, må kandidaten
foreslås av valgkomiteen. Dersom en kandidat blir tatt opp til Hovedstyret, må de permitteres
fra alle eventuelle verv i Onlines komiteer, nodekomiteer og Debug, og kan ikke inneha disse
vervene så lenge de sitter i styret. Det eneste unntaket er Økonomiansvarlig i Online som
plikter å sitte i bankom.

Spørsmål:
- Q: Vil det være noe forskjell i praksis om dette går gjennom?

- S: Jeg har ikke meldt meg ut av bankom etter at jeg så det. Motsigelse annet
sted i vedtektene.

- Q: Betyr det at noen som stiller til økans i Online må ha vært økans i en komité
tidligere?

- S: Nei, de må bli med i bankom hvis de blir økonomiansvarlig hvis de ikke
allerede var det

Debatt:
- I: Det virker som et bra forslag, ser ingen grunn til å ikke la det gå gjennom.

Votering: Vedtatt ved akklamasjon



[19:12] Vedtektsforslag 02: Fjerne styrerepresentant i bank og
økonomikomiteen v. Johanna Wilmers
Bakgrunn:
Etter overgangen fra styrerepresentanter til styremedlemmer skal ingen komiteer per
definisjon ha styrerepresentanter. Dette vedtektsforslaget er for å rydde opp i vedtektene, og
endrer praktisk ingenting.

Forslag:
Gammelt
§ 4.2.2 Bank- og økonomikomiteen

Komiteens hovedoppgave er å administrere linjeforeningens økonomi. Komiteens
medlemmer utgjøres av de økonomiansvarlige fra de andre komiteene, økonomiansvarlig i
Online og leder av komiteen. Økonomiansvarlig i Online er komiteens styremedlem. Leder
av Bank- og økonomikomiteen skal ikke være økonomiansvarlig for en annen komité.
Komiteens navn forkortes bankom.

Nytt
§ 4.2.2 Bank- og økonomikomiteen

Komiteens hovedoppgave er å administrere linjeforeningens økonomi. Komiteens
medlemmer utgjøres av de økonomiansvarlige fra de andre komiteene, økonomiansvarlig i
Online og leder av komiteen. Leder av Bank- og økonomikomiteen skal ikke være
økonomiansvarlig for en annen komité. Komiteens navn forkortes bankom.

Spørsmål:

Debatt:
- I: Ser bra ut!

Votering: Vedtatt ved akklamasjon

[19:14] Vedtektsforslag 03: Fjerne at Hovedstyret godkjenner
interessegrupper v. Ida Matre
Bakgrunn:
I vedtektene står det nå at alle medlemmer har rett til å søke Hovedstyret om å starte opp
interessegrupper. Denne prosessen er flyttet til Backlog og det er de som har hovedansvaret
for interessegrupper.

Forslag:



Gammelt
§ 3.2 Medlemmers rettigheter

Alle medlemmer har rett til å delta på, og fremme saker og vedtektsforslag, til
generalforsamlingen. Alle medlemmer av linjeforeningen har rett til å søke Hovedstyret om å
starte opp interessegrupper. Alle medlemmer har rett til å delta på de arrangementer som
arrangeres for medlemmene, gitt at medlemmet er i arrangementets målgruppe. Medlemmer
av linjeforeningen kan kreve innsyn i linjeforeningens regnskap og kan få innsyn i
ikke-konfidensielle vedtak.

Nytt
§ 3.2 Medlemmers rettigheter

Alle medlemmer har rett til å delta på, og fremme saker og vedtektsforslag, til
generalforsamlingen. Alle medlemmer av linjeforeningen har rett til å søke Backlog om å
starte opp interessegrupper. Alle medlemmer har rett til å delta på de arrangementer som
arrangeres for medlemmene, gitt at medlemmet er i arrangementets målgruppe. Medlemmer
av linjeforeningen kan kreve innsyn i linjeforeningens regnskap og kan få innsyn i
ikke-konfidensielle vedtak.

Spørsmål:

Debatt:
I: Veldig bra forslag!

Votering: Vedtatt ved akklamasjon

[19:16] Vedtektsforslag 04: Endre antall tidligere hovedstyremedlemmer
som må være tilstede ved klage v. Carolina Gunnesdal
Bakgrunn:

Etter endringen i organisasjonsstrukturen er vi ikke lenger 9 medlemmer i styret.

Forslag:

Gammelt
§ 4.7.3 Klage

Den anklagede har rett til å klage på mistillitsvedtaket, ved å informere Debug.
Klagefristen er én måned etter at vedtaket ble fattet.
En klage vil bli håndtert av de som har innehatt rollene i Hovedstyret før de som har
behandlet saken, dersom 7/9 medlemmer fortsatt studerer ved NTNU. Om dette ikke er
tilfellet, er generalforsamlingen eneste klageinstans.



Nytt
§ 4.7.3 Klage

Den anklagede har rett til å klage på mistillitsvedtaket, ved å informere Debug.
Klagefristen er én måned etter at vedtaket ble fattet.
En klage vil bli håndtert av de som har innehatt rollene i Hovedstyret før de som har
behandlet saken, dersom 5/6 medlemmer fortsatt studerer ved NTNU. Om dette ikke er
tilfellet, er generalforsamlingen eneste klageinstans.

Spørsmål:
- Q: VIl ikke forrige styre fortsatt være på 9 medlemmer fram til neste

generalforsamling?
- S: Jo, på en måte, kanskje, ja

Debatt:
- I: Selv om det ikke gir mening det neste halvåret, så tenker jeg fortsatt at det er en

god løsning.

Votering: Vedtatt ved akklamasjon

[19:18] Vedtektsforslag 05: Presisering av antall referenter ved
generalforsamlingene v. Carolina Gunnesdal
Bakgrunn:

Ønsker å presisere at det minst må være to referenter ved holdt generalforsamling.

Forslag:

Gammelt
§ 5.3 Konstituering

Ved konstituering av generalforsamlingen skal disse rollene fylles:
Ordstyrer
To referenter som skriver referat under generalforsamling og samarbeider om renskriving
Minst to til tellekorps som teller opp stemmer ved avstemming

Nytt
§ 5.3 Konstituering

Ved konstituering av generalforsamlingen skal disse rollene fylles:
Ordstyrer
Minst to referenter som skriver referat under generalforsamling og samarbeider om
renskriving
Minst to til tellekorps som teller opp stemmer ved avstemming



Spørsmål

Debatt:

Votering: Vedtatt ved akklamasjon

[19:19] Vedtektsforslag 06: Styremedlemmer kan returnere til permittert
verv etter endt engasjement v. Frederik Farstad
Bakgrunn:

På høstens generalforsamling ble det vedtatt ny organisasjonsstruktur hvor
styrerepresentanter ble byttet ut med styremedlemmer. Tidligere forble styrerepresentanter
også medlemmer i komiteen sin, da var det ikke behov for å spesifisere de i denne
vedtekten (§4.6.2). Styremedlemmer blir i dag permittert fra tidligere verv, men kan ikke fritt
returnere til disse ved endt engasjement slik som resterende hovedstyreverv.

§ 4.1.1 Hovedstyrets sammensetning

Hovedstyret består av Leder, Nestleder, Økonomiansvarlig, og tre styremedlemmer.

§ 4.1.3 Verv i Hovedstyret

… foreslås av valgkomiteen. Dersom en kandidat blir tatt opp til Hovedstyret, må de
permitteres fra alle eventuelle verv i Onlines komiteer, nodekomiteer og Debug, og kan ikke
inneha disse vervene så lenge de sitter i styret.

Forslag:

Gammelt
§ 4.6.2 Verv i Hovedstyret

Dersom et komitémedlem blir valgt til et av følgende hovedstyreverv vil medlemmet
automatisk få permisjon fra sin komité, og kan fritt returnere til denne ved endt engasjement i
Hovedstyret:
Leder
Nestleder
Økonomiansvarlig

Nytt
§ 4.6.2 Verv i Hovedstyret

Dersom et komitémedlem blir valgt til et hovedstyreverv jf. §4.1.1 vil medlemmet automatisk
få permisjon fra sine andre verv jf. §4.1.3, og kan fritt returnere til disse ved endt
engasjement i Hovedstyret.



Spørsmål
- Q: Er det ikke sånn det er i praksis fra før?

- S: Hvis man er permittert fra komité i over to semestre, er man egt. ikke med i
komite lenger

Debatt:
- I: Virker som et bra forslag. De fleste som har hatt et styreverv ønsker å gå tilbake til

sitt gamle verv

Votering: Vedtatt ved akklamasjon

[19:23] Vedtektsforslag 07: Fjerne splittelse av valg i HS v. Hanna
Vestvik og Johanna Wilmers
Bakgrunn:
På generalforsamlingen våren 2022, ble det besluttet å splitte valg av HS-medlemmene.
Dette innebærer at leder, nestleder, og økonomiansvarlig nå vil bli valgt om våren, mens
valget av de resterende styremedlemmene er flyttet til høstperioden.

HS oppfordret Organisasjonsstrukturgruppa til å evaluere effektiviteten av den nåværende
ordningen. Som et resultat, ble det gjennomført en spørreundersøkelse med deltakelse fra
både tidligere og nåværende HS-medlemmer, i tillegg til samtaler med det sittende HS.
Basert på funnene fra disse undersøkelsene, ble det klart at den eksisterende strukturen
ikke fungerer optimalt, noe som indikerer et behov for endring

Forslag:
Gammelt

4.1.4 Valg av Hovedstyre

Verv i Hovedstyret varer normalt i to semestre og utlyses ved generalforsamlinger. Året etter
et styremedlem har gått av, plikter vedkommende å behandle klager sendt inn i henhold til
§4.7.3. Dersom vedkommende ikke lenger er student i Trondheim, frafaller denne plikten.

Ved Ordinær generalforsamlingen utlyses:
Leder
Nestleder
Økonomiansvarlig



Ved Sekundær generalforsamlingen utlyses:
Øvrige styremedlemmer

Sittende styremedlemmer kan stille som kandidat selv om de ikke fratrer vervet sitt samme
generalforsamling de stiller. Sittende styremedlemmer som ønsker å stille til valg i ny rolle
må varsle om dette senest ved innkallingen til generalforsamlingen, som sendes ut fire (4)
uker før generalforsamlingen. Dersom kandidaten vinner skal det avholdes ekstraordinært
valg for den avtroppende styreposisjonen.

Nytt
4.1.4 Valg av Hovedstyre

Verv i Hovedstyret varer normalt i to semestre og utlyses ved Ordinær generalforsamling.
Året etter et styremedlem har gått av, plikter vedkommende å behandle klager sendt inn i
henhold til §4.7.3. Dersom vedkommende ikke lenger er student i Trondheim, frafaller denne
plikten.

Ved Ordinær generalforsamlingen utlyses:
Leder
Nestleder
Økonomiansvarlig
Øvrige styremedlemmer

Spørsmål:

Debatt:
- I: Da jeg satt i styret var det vi som presenterte styre og vi følte at en splittelse av

valget var en god løsning på det vi hadde problemer med. Men nå kan det virke som
om at andre endringer vi har hatt de siste årene kan ha løst problemene

- I: Nå har det seg også seg slik at ledere hittil har vært styremedlem tidligere. Slik det
er nå, så fører det til mange halve styreperioder og krøll

- I: Støtter det pga. det sosiale. Folk byttes ut før man blir kjent med de nye
- I: Man risikerer et styre der det ikke er noen tidligere styremedlemmer
- I: Jeg støtter også forslaget, et annet punkt er at det er mer gunstig å bli valgt på

høsten. Verv perioden blir annerledes og kan kanskje virke mindre attraktiv.
- I: Viktig å se på konkrete tiltat for erfaringsoverføring
- I: Jeg syns det er overbevisende at org.gruppa har satt seg så godt inn i saken og

måten de har vært i kontakt med eksterne, og syns det er kult å vise at vi kan gå
tilbake på valg vi har tatt tidligere.

Votering: Vedtatt



Fondets generalforsamling

[19:33] Årsberetning ved fondstyret
Hilmir går gjennom årsberetningen og forklarer kort hva fondet er.

Årsberetning:
Fondet har fått 1 søknad som har blitt godkjent. Fondet har investert i alt iht plan som ble laget i
begynnelsen av 2023. Fondet har fått en avkastning på 27.7% siden starten.

[19:35] Saksforslag til fondet
Ingen saksforslag

[19:35] Vedtektsforslag til fondet
Ingen vedtektsforslag

[19:35] Prøvevotering
Test av preferansevalg for valg av medlemmer til Fondstyret

[19:38] Valg for fondet

[19:38] Valg av Onlinemedlem
Kandidater: August (3. klasse), Brinje

Benking:
Brinje (takker ja)

- Minst ett av sittende Onlinemedlem kan ikke ha vært i komite før eller nå, men det
sitter ett slikt medlem fra før av så brinje kan stille

Appell:
Han August holder appell
Brinje holder appell

Spørsmål:
- Q: Hva tenker dere om mer risikable investeringer enn det som er gjort til nå? Typ

krypto og andre ting som kan gi høyere avkastning
- Brinje: Nei, jeg hadde syns det hadde vært veldig morsomt med andre type

investeringer for eksempel hytte (eiendom)
- August: Jeg tenker mer “ Go big or go home” sett 200tusen på ????, vi har jo

ganske stort overskudd



- Q: Favorittfond?
- August: Favorittfond? Jeg er ikke så interessert i fond egentlig ..
- Brinje: DNB Global Indeksfond A

- Q: Hvis du skulle vært en blanding av to dyr? Hvilke og hva ville det hett?
- Brinje: Jeg tror jeg ville vært et dovendyr for da kunne jeg sovet uten dårlig

samvittighet, og en ape for de er morsomme og glad
- August: Jeg tenker farta til en puma og styrken til en gorilla

- Q: Hvis dere kunne kjøpt hva dere ville med summen som står på fondet til privat
bruk, hva ville det bli brukt på?

- August: Ville nok kjøpt hus og bil
- Brinje: Jeg tror jeg ville sagt noe kjedelig, jeg ville kjøpt eiendom men ikke bil.

Det er en veldig dårlig investering
- Q: Om dere måtte bruke opp alt fondet i dag på Online ting? Alt må tømmes, hvor

tømmer dere det
- Brinje: Jeg drømmer veldig om at Online skal få seg hytte eller eiendom, tenk

om vi kunne eid en leilighet i Trondheim som vi kunne brukt. Er gira på
eiendom

- August: Bestilt flytur til Las Vegas, gitt lommepenger fordelt likt på alle. Lykke
til!

- Q: Hva synes dere om å investere i umoralske ting? For egen gevinst
- August: Hvis det er penger å hente har det ikke noe å si, det går til oss det er

det viktigste
- Brinje: Jaa.. Hvis vi kjører dobbeltledd, og at det er vanskelig å se hva det

egentlig er så går det fint. I utgangspunktet ikke, vi er verdens mest politisk
korrekte linjeforening

Votering: Brinje velges inn som Onlinemedlem i Fondstyret.

[19:52] Valg av tidligere hovedstyremedlem
Kandidat: Magnus, Johannes

Benking:
Carolina (takker nei)
Njål (takker nei)
Johannes (takker ja)
Robin (ikke kvalifisert)
Frida (nei takk)
Sondre (nei takk)

Appell:
Magnus holder appell
Johannes holder appell

Spørsmål:

- Q: Hvordan går deres private økonomi?



- Magnus: Varierer litt fra uke til uke, var på blåtur nå og har ikke sjekka det
enda. Men det går ganske greit tror jeg.

- Johannes: Jeg drar oftere på bedpress og kurs for å spare penger. Ja.
- Q: I løpet av en uke, hva bruker dere mest penger på?

- Johannes: Kanskje mat da, sannsynligvis
- Magnus: Kanskje øl

- Q: Hvis dere skulle vært en blanding av to fond, hvilke fond?
- Magnus: Personlig er jeg veldig glad i DNB Teknologi, går hvert fall oppover.

Også global index er jo veldig fint det og, trygt.
- Johannes: Jeg kan ikke så mye om fond, men jeg liker KLP fondet mitt, men

ikke Odin fondet mitt. Så det må bli KLP global og noe AI-retta
- Q: Hva er rekorden deres i forbruk i løpet av cava-søndag? Høyeste forbruket i løpet

av en cava
- Johannes: 1500kr kanskje ?
- Magnus: Ikke helt sikker, men det ligger i samme område

Votering: Magnus blir valgt inn som tidligere hovedstyremedlem i Fondstyret.

[20:04] Valg av Ridder
Kandidat: Duvara

Benking:
Giil (nei takk)
Robin (nei takk)
Anders (nei takk)
Milla (ikke kvalifisert)
Milla (nei takk, kan ikke (?))

Appell:
Duvara holder appell

Spørsmål:
- Q: Har du lyst til å utdype hva som skjedde i dette ranet?

- Duvara: Betalte ikke 1 euro for å legge jakka mi i garderoben. Noen som
hadde tatt tingene mine. Hvor er penga mine egentlig?

- Q: Var det bare pengene dine du mistet, eller var det andre ting du mistet?
- Duvara: Airpods 3. gen

- Q: Hva synes du om solo-fondet?
- Duvara: Hæ? Vet ikke hva det er Jeg vet ikke hva det er

- Q: Hva er det mest økonomiske du har gjort?
- Duvara: : Jeg panter ofte

- Q: Pleier du å spare på ølen hvis du ikke drikker den opp?
- Duvara: Det var engangstilfelle, og det var ikke jeg som hadde åpnet ølen og

hun hadde ikke tatt en slurk en gang og det var min øl
- Duvara blir valgt inn som ridder i Fondstyret etter votering
-

10 minutters pause her fortsetter 20:25



Valg av Hovedstyret

[20:27] Valg av leder
Kandidater: Frederik Farstad

Benkerunde:
Brage (nei takk)
Brinje (ikke kvalifisert lenger)
Sara (nei takk)
Jo (nei)
Ingrid (nei)
Carolina (ellers takk)
Fredrik (nei)
Bengt (nei)
Johanna (nei takk)
Anders (takker pent nei)

Appel:
Frederik holder 3 min åpningsappell

Spørsmål:
- Q: Hva tenker du om at det kan bli et rent guttestyre

- S: Jeg har ikke tenkt så mye på det. Hadde et håp om at noen ble benka. Det
kan negativt påvirke hvordan jentene påvirkes på studiet. Fint å ha en jente
som kan skape tillit. Skal prøve at det ikke går utover noe

- Q: Du er litt høyere enn andre i online, vil det si du har litt annet perspektiv på ting?
- S: Det har vært høye folk i Online, Sindre Nyvoll osv?

- Q: Hva kan du for å gjøre ting fra et lavere perspektiv?
- S: Høydemessig fysisk; vi sitter mye, så da er vi på samme linje da. Online

strukturen: har vært uten, i flere samtidig, og i styret. Kan bidra med
perspektiv.

- Q: Hvis du hadde sett meg liste meg ut av A$ kl 3 på natta med et brett PK hva
hadde du gjort med meg da?

- S: Hadde løpt etter. Satt et eksempel.
- Q: Hva tror du blir den største utfordringen til online det kommende året?

- S: Slik det har vært nå har det vært vanskelig med penger og bedpreser. Tror
det kommer ettervirkninger av dette. Kanskje også kiosken hvis det påvirker
miljøet på A4.

- Q: Hva er du mest stolt av etter din rolle som styremedlem
- S: Opprettholde det høye nivået av personer. Prikkereglene var jeg gira på å

se på og få gjøre noe med videre.
- Q: Hva er din favoritt heksadesimal farge?

- S: FFC0CD

Avslutningsord: Stem på meg av alle de gode kandidatene her



Votering: Frederik blir valgt inn som ny leder ved akklamasjon.

[20:36] Valg av nestleder
Kandidater: Brage Baugerød

Benkerunde:
David (nei)
Sander (nei takk)
Jo (nei)
Bengt (nei)
Marcus (nei takk)

Appell: Brage holder appell.

Spørsmål:

- Q: Når tror du nye OW er klart?
- S: Loker ikke i dotkom sine ting siden jeg er permittert, men de jobber

effektivt. Ville ikke forventet det neste uke, men med tanke på hva dotkom la
frem på halvtårsberetningen, så ser man at de jobber hardt.

- Q: Hva innebærer rollen som nestleder for deg?
S: Det har utviklet seg litt etter den forrige endringer, nå har

arbeidsoppgavene endret seg litt. Det har blitt jevnere fordelt, så de har mindre
definerte arbeidsoppgaver, men kommer til å ta på meg en del.

- Q: Hvorfor stiller du ikke til leder?
- S: Synes det er fint å ikke ha alt ansvaret

- Q: Hva er din favoritt ting å stjele fra kiosken?
- S: Nå er jeg en stolt kjemper for powerade, skuffa over at det ikke var på lista.

Så hvis det skulle være noe måtte det ha vært det.

Avsluttningsappell: Tror på styret videre, og vil være en del av det!

Votering: Brage blir godkjent som ny nestleder ved akklamasjon.

[20:43] Valg av økonomiansvarlig
Kandidater: Jacob Gullesen Hagen

Benking:
Johanne: nei
Mats: nei
Birk: nei hmmmm
Jo: Nei
Fredrik Hansten: nei takk
Johanna Wilmers: Nei



August: Nei
Appell: Holder en 3 min appell

Spørsmål:

- Q: Hva er din favoritt ting å stjele fra kiosken
- S: Jeg tar det gjerne før jeg kommer inn i kiosken

- Q: Hvis du fikk i oppgave om å doble Onlines likviditet, hva hadde du gjort?
- S: Synes ikke rulette var så veldig dumt, men eiendom hadde også vært fint

- Q: Det er litt vanskelige på økonomi-fronten i IT verden om dagen. Hva tenker du om
det?

- S: Tenker en fortløpende dialog med bedkom, og prøve å finne på noe nytt

Votering: Jacob blir godkjent som ny økonomiansvarlig ved akklamasjon.

[20:49] Valg av styremedlem
Kandidater: Erik David Thiis-Evensen, Pelle Traalum Okkenhaug, Nicolai Skjerven, Ida
Manger

Benking:
Brinje: Nei
Lara: Nei Takk
Live: nei
Ådne: nei
Bengt: nei
Marcus: nei
Magnus: ellers takk
Magnus: nei
Tone: Nei
Jo: Nei
Live: Nei
Jørgen: nei
Sara: Nei
Johanne: Nei
Johannes: Nei
Ingrid: nei
Mats: nei
Casper: nei
Live: Nei
Lara: Ja takk
Ida: Nei
Leif: Nei

Appell: alle holder 2 min appell hver



Spørsmål:

- Q: Hva er den viktigste tingen dere ønsker å ta tak i under deres potensielle år i
styret?

- Erik: En sak som har vært pågående i styret har vært 1. klasse task force, slik
at de skal føle seg enda mer inkludert i Online. Jeg ønsker å følge opp dette
enda mer, og sørge for at de som kommer neste år skal ha et like bra miljø
som de som er i 1. klasse nå.

- Pelle: Ta tak i tech talks og finne nye måter å tjene inn penger på
- Nicolai: Synes også det er viktig å få jenter i hovedstyret, men også

problemløsning og å ta opp saker som kommer frem
- Lara: Vil få gjennom flere jenter og vise at det ikke blir så mannsdominert
- Ida: Alle skal føle seg inkludert i Online. Jeg er opptatt av revy og ønsker å

videreføre dette. Opptatt av 1. klasse task force, synes det er viktig. Ønsker at
alle skal føle seg inkludert

- Q: Det har vært fokus på ulike perspektiver fra diverse komiteer og ikke komite osv,
hva tenker dere her? (hørte ikke helt hva resten var)

- Erik: I likhet med Pelle har jeg hatt et semester uten å være i komite. Synes
det er utfordrende å vite hva en skal melde seg på og ikke, kan være
skummelt. Mange står uten vors til immball osv. Ønsker at det skal være lett å
melde seg på arrangement uten at en tilhører en gruppe.

- Pelle: Det er mye høyere terskel for å melde seg på ting når man ikke er i
komite, så senke den terskelen

- Nicolai: Sette fokus på lavterskel arrangementer, f.eks på kontoret
- Lara: Det som er kjipt med å gå sist er at alt er sagt. Men ja det er å stå uten

komite, en kan føle seg utenfor. Fint å ha noen som passer på de som ikke er
en del av en komite. En er en del av Online uansett tilhørighet til andre
grupper.

- Ida: Synes det er viktig å fokusere på de nye og de som ikke er med i komite
- Q: Hvis dere har 10 millioner for å hoste jub, hva hadde dere gjort

- Erik: Leie en yacht med plass til brått over 100? Kjøre en jub uke stappet med
masse arr hvor alt er gratis

- Pelle: Jeg tror brått det hadde blitt en utenlandsferie til typ franske rivieraen
- Nicolai: Leie inn et fly, reise et sted
- Lara: Vegas tur. Dersom penger til overs, sette inn i fond
- Ida: Karaokemaskin først og fremst, og noe gøy teknologi vi kunne brukt. Øl

brygge maskin f.eks
- Q: Det er en god sjanse for at en stor del av styret er en vennegjeng fra før, hvordan

tenker dere at dette kan påvirke styret?
- Erik: Mye snakk om perspektiv, f.eks må Frederik se ting i et 1,7 m perspektiv.

Viktig å se ting gjennom en gjennomsnittlig onliners perspektiv. Må skille egne
interesser fra diskusjonen.

- Pelle: Det har jeg tenkt på. Jeg tenker det går fint. I alle mine tidligere
styreverv har jeg jobbet for at hele gjengen blir godt kjent. Viktig å kunne si
ifra til hverandre. Viktig å inkludere alle, og passe på at hele styret blir en god
gjeng.

- Nicolai: viktig å ta inn alle perspektiv



- Lara: Det er noe jeg også har tenkt på. Ja, vi er en vennegjeng fra før av. Vi
var i velkom og vi klarer å differensiere det å være i et verv vs venner. Vi
klarer å være saklige, og har erfaring med dette. Mtp å ta folk inn er vi veldig
åpne og ønsker å inkludere alle, også de som ikke føler de passer inn. Vi er
ett styret, og vi er en gjeng fra nå av

- Ida: Så lenge alle er imøtekommende så tror jeg ikke det blir et stort problem

Votering: Erik David, Lara og Ida blir valgt inn som nye styremedlemmer ved preferansevalg

Hovedstyret til Online Linjeforening består nå av:
● Leder: Frederik Farstad
● Nestleder: Brage Baugerød
● Økonomiansvarlig: Jacob Gullesen Hagen
● Styremedlem: Erik David Thiis-Evensen
● Styremedlem: Lara Pinheiro Jacobsen
● Styremedlem: Ida Manger

[21:22] Valg av valgkomiteen
Informasjon:

● Skal være tre stykker. Varer ett år. Man kan ikke stille til Hovedstyret mens man er i
valgkom.

Kandidater:
Carolina

Benking:
Johanna; skal på utveksling, men ja hvis ingen andre stiller
Bengt; nei
Magnus: kan stille med Johanna
Hanna: skal også på utveksling, men ja hvis ingen andre stiller
Johanne: nei
Ingrid: nei
Jo: nei
Brinje:
Sebbi: ja, hvorfor ikke
Edvard: nei
Sondre: Ja takk

Appell: De holder appell i 2 min hver



Spørsmål:

- Q: Hvilken del er best i sicko mode, Drake eller Travis?
- Carolina: Seb gjør det best i sickomode
- Sondre: Travis
- Sebastian: Et riktig svar, Drake!

- Q: Hva synes dere om at AI er en trussel for demokratiet?
- Carolina: ehm ehm, erika norwitch kan være god å ha på laget
- Sondre: Spør chat gpt, velger den chat ikke sier
- Sebastian: Synes en ai bot burde stille til valg i online

- Q: Mest drastiske tiltaket dere kunne gjort hvis dere ikke får noen kandidater?
- Carolina: Hadde sikkert tatt den selv
- Sondre: Fått med noen gamle ørner på A4 som har hatt verv og tryglet dem
- Sebastian: kanskje jehovas vitne, gå fra dør til dør

- Q: Gi et kompliment til de to andre
- Carolina: Sebbi du er veldig flink til å synge siccomode, sondre du har veldig

fin dialekt
- Sondre: Seb du har fin genser, carolina du er snill og koselig artig type
- Sebastian: flink sparringspartner, koselig, artig fin å være med

- Q: Våkner opp morgen før genvors og det er ingen kandidater
- Carolina: Reist til spania sånn som Hegli
- Sondre: Skrevet masse tullenavn, sett på shitshow
- Sebastian: Hadde kanskje sendt meg på flyet, melder en enda bedre versjon

av jehovas vitne Votering:
- Q: Hvordan skiller seg fra tidligere valgkom

- Carolina: Fler jenter
- Sondre: se bedre ut
- Sebastian: mer mangfoldig

- Q: Blir 2025 et faktisk ledervalg med flere kandidater?
- Carolina: ja det får vi håpe, hadde vært gøy
- Sondre: gøy med valg og engasjement i salen
- Sebastian: vet ikke fordi vi er i Spania

Votering: Carolina, Sondre og Sebastien blir godkjent som ny valgkomité ved akklamasjon

Godkjennelse av komitéledere

[21:37] Godkjenning av komitéleder fra applikasjonskomiteen
Foreslått: Fredrik Carsten Hansteen
Fredrik forteller sin visjon for appkom
Votering: Godkjent ved akklamasjon



[21:38] Godkjenning av komitéleder fra arrangementskomiteen
Foreslått: Ola Elgaaen
Carolina forteller Ola sin visjon arrkom
Votering: Godkjent ved akklamasjon

[21:38] Godkjenning av komitéleder fra backlog
Foreslått: Ådne Børresen
Ådne forteller sin visjon for backlog
Votering: Godkjent ved akklamasjon

[21:39] Godkjenning av komitéleder fra bank- og økonomikomiteen.
Foreslått: Mari Jin
Mari Jin forteller sin visjon for bankom
Votering: Godkjent ved akklamasjon

[21:40] Godkjenning av komitéleder fra bedriftskomiteen
Foreslått: Karl Theodor Ladegård Beck
Theodor forteller sin visjon for bedkom
Votering: Godkjent ved akklamasjon

[21:41] Godkjenning av leder av Debug
Foreslått: Sander Ekanger
Sander forteller sin visjon for debug
Votering: Godkjent ved akklamasjon

[21:40] Godkjenning av komitéleder fra drifts- og utviklingskomiteen
Foreslått: Jo Gramnæs Tjernshaugen
Jo forteller sin visjon for dotkom
Votering: Godkjent ved akklamasjon

[21:42] Godkjenning av komitéleder fra fag- og kurskomiteen
Foreslått: Mari Gjul
Mari forteller sin visjon for fagkom
Votering: Godkjent ved akklamasjon

[21:43] Godkjenning av leder av Females in IT
Foreslått: Christina Sedlmayr
Cristina forteller sin visjon for feminIT
Votering: Godkjent ved akklamasjon



[21:43] Godkjenning av komitéleder fra Online Idrettslag
Foreslått: Bengt Andreas Pettersen Rotheim
Bengt forteller sin visjon for oil
Votering: Godkjent ved akklamasjon

[21:44] Godkjenning av komitéleder fra profil- og aviskomiteen
Foreslått: Tobias Ursin Haugrønning
Tobias forteller sin visjon for prokom
Votering: Godkjent ved akklamasjon

[21:45] Godkjenning av komitéleder fra trivselskomiteen
Foreslått: Iver Oprand Eggelund
Iver forteller sin visjon for trikom
Votering: Godkjent ved akklamasjon

[21:46] Evaluering
- I: veldig stressende, men gøy med arrangement
- I: stor kudos til caro og ida som har fiksa genfors og måtte stokke om dagsorden rett

før
- I: takk til ordstyrere
- I: tydeligere hva som vil skje om ingen av forslagene rund kiosken gikk igjennom
- I: tydeligere for hva de ulike tingene er før man går rett på valg
- I: vanskelig å henge med for oss nye
- I: bra engasjement fra 1.klasse
- I: meld dere på arrangementet tidligere, blir for lite pizza!!
- I: Saken om overføring til fondet; burde vært mer om hva som var alternativet. Ingen

argumenter i mot så vanskelig for oss som ikke har noen erfaringer om fondet
- I: bra ordstyrere

Fra ordstyrere:
- I: hyggelig kveld, mye engasjement, gøy med mange som stiller, stor kudos!
- I: flinke og enkle å ordstyre, gått smud
- I: kudos til Johanna og Brinje for gjennomgang av økonomien
- I: hadde vært nice med laserpeker
- I: kult at vi klarte å diskutere ting på genVORS som faktisk ble endret, kudos til trikom

som tok med seg tilbajemedlingene fra genVORS
- I: Sykt gøy at det er så mange her i dag, lenge siden vi har vært så mange
- I: savner noen på første rad
- I: økonomi: bra med spørsmål i etterkant, men still spørsmål under presentasjonen
- I: når du sitter å lurer på ting; still spørsmålene sikkert fler som lurer på det samme
- I: skummelt å stille spørsmål, føler du ødelegger, hadde vært nice å kunne stille

spørsmål anonymt/skriftlig



- I: ha en slack kanal for spørsmål eller mulighet til å sende mld til en i HS som kan
svare på spm

- I: spørsmål burde kanskje tatt videre av HS i stedet for folk som sitter i salen,
oppfordre alle til at man burde stille litt spørsmål

[21:55] Avslutning
Frederik sier noen avsluttende ord<3
Vin i gave til ordstyrere<3
Takk til tellekorpset og referentene<3

Møtet hevet 21:57


